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- Sada sam  u penziji, pa biciklu rekreativno koristim svakodnevno. U potpunosti se slažem sa
izgadnjom biciklističke staze jer će oni  koji  nemaju  novca  da stalno plaćaju putni prevoz ili
mesečne karte  moći  da većinu  vremena putuju biciklom, i samim tim ljudi će dosta prištedeti.  
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